

## PESONA WARNA



**OMEGA SEAMASTER AQUA TERRA GMT CHRONOGRAPH - OMEGA**

Jenama, harga dan emas. Tiga kunci utama membuatkan Omega Aqua Terra mahal. Sesuai dengan rupanya.



**MASTER GRANDE TRADITION GYROTOURBILLON 3 JUBILEE - JAEGER-LECOULTRE**

Royal Blue bisa menimbulkan rasa iri pada si pemakai



**OYSTER PERPETUAL DAY-DATE - ROLEX**

Tali kulit dan dial hijau zamrud berlawanan bezel serta penunjuk waktu berkilau emas menakluki identiti agung pemakai.



**GRANDE ELLIPSE ROYALE - MOUAWAD**

Terkenal dengan koleksi dial bujur, Mouawad menyemat berlian di keliling bezel bakal menyilau mata memandang.



**ROYAL OAK OFFSHORE CHRONOGRAPH - AUDEMARS PIGUET**

Padat berlian dan komplikasi penuh pada dial cukup mempesona.

## BATU BERHARGA

## PERLU TAHU

Ketelitian, buatan dan teknologi membuat kita harus menghargai nilai pada setiap buatan jam tangan. Cara menghargai bukan hanya dengan rasa bangga setelah memakainya tetapi penjagaannya juga. Penjagaan jam tangan mewah bergantung pada jenis dan kebolehannya seperti daya tahan kalis air, kalis calar dan sebagainya. Tiga langkah untuk menjaga jam tangan mewah.

### PERHATIAN PAKAR

Jam tangan boleh jadi instrumen sensitif. Biar pakar melakukan penggantian bateri dan kerja-kerja dalam bagi memastikan tiada 'kecederaan' berlaku pada kandungan jam yang mungkin bakal menjejaskan ketepatan masa jika anda membuatnya sendiri.

### PEMBERSIHAN TELITI

Anggap jam tangan anda seperti barang kemas. Gunakan kain lembut untuk membersihkan.

Elakkan tali kulit daripada terkena air, kelembapan boleh merosakkan rupa tali. Jangan merendan jam tangan dalam air panas walaupun ia kalis air, air panas boleh merosakkan gasket. Jika jam tangan anda tersemat berlian, gosokkan dengan lembut dengan kain dan proses lain boleh dibuat oleh pakar di butik jam.

### KEPRIHATINAN PEMAKAI

Aktiviti luar yang lama seperti bermain golf dengan suhu yang melampau boleh memberi kesan negatif terhadap jam. Sebab itu terdapat jam yang sesuai dengan lokasi dan aktiviti direka demi ketahanannya. Penjagaan di rumah, lindunginya dalam kotak jam berkualiti tinggi bagi memastikan ia bertahan lama. Jika tali kulit jam basah, biarkan ia kering dengan udara semula jadi kemudia baru letakkannya ke dalam kotak.